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INVESTIGATION SYNOPSIS

On April 21, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal Investigations Division
(CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo was assigned a lead by Lieutenant Daniel Martinez
and Maijor Ortiz where legislative aid Mackenzie Poston alleged that her [Poston] and
committee clerk Jennifer Reeves believed they had been drugged by lobbyists at the Austin
Club.

The following is general information Poston told Major Ortiz and Lt. Martinez.

Poston stated on 4/2/21 she [Poston], Committee Clerk Jennifer Reeves and Chief of Staff Ben
Lancaster were invited to the Austin Club by Richard Dennis who is a lobbyist with Hillco
Partners. Upon arrival, the Austin Club was empty and they proceeded to the bar area where
two more Hillco lobbyist, J McCart and Kyle were present. Poston did not know the last name
of Kyle. Poston advised that she [Poston] had one Chillton drink which includes club soda,
lemonade, and vodka {alcohol). Poston states that at one point she [Poston} went to the
restroom and upon return there was another Chillton drink at the table that she [Poston] did not
order, Poston began consuming this second drink then doesn’'t remember anything after that
point. Poston stated that the next day Jennifer Reeves tested positive for GHB. Poston was
adamant that there was no sexual assault. End of Summary.

SA Alonzo will attempt to field the case with the Austin Police Department (APD) Sex Crimes
Unit and assist detectives with the investigation.

SUPPLEMENTAL SYNOPSES

$1 05/02/2021 Report Writer: Patrick Alonzo
05/05/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 22, 2021, at approximately 1:40 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick
Alonzo made contact with Mackenzie Poston to coordinate an interview,
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05/02/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 23, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA} Patrick Alonzo conducted an
interview with Mackenzie Poston at the Capitol District Office (CDO), 1500 N
Congress Avenue, Austin, Texas 78701.

05/02/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 23, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigation Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo attempt to
make contact with Jennifer Reeves, reported victim of assault as alleged by
Mackenzie Poston.

05/02/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 23, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigation Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo received follow-
up correspondence from Mackenzie Poston, victim of alleged assault.
05/02/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 24, 2021, at approximately 3:07 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS)Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick
Alonzo contacted Ken Richardson, General Manager of The Austin Club, to
obtain administrative information to assist with the investigation.

05/03/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 24, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
[nvestigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo had a
recorded phone conversation with Mackenzie Poston.

05/03/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 24, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Luis Alberto Martinez Albolay at the DPS Capitol District Office {CDO) located
at 1500 N. Congress Avenue, Austin, Texas 78701,

05/03/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted an
interview with Joshua Larson, boyfriend of Mackenzie Poston.

05/03/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo and SA Brant
Johnston went to Caroline Restaurant, 621 Congress Avenue Suite 101,
Austin, Texas 78701 to meet with management.
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05/03/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/20/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted an
interview with Lupita Gomez, evening bartender at The Austin Club, at the
DPS Capitol District Office (CDO) located at 1500 N Congress Avenue,
Austin, Texas 78701.

05/03/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/20/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 21, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigation Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted a
phone interview with Crystal Dickson, mother of Mackenzie Poston.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo
05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent had a recorded phone
conversation with Mackenzie Poston, victim in alleged assault.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo received
confirmation from Luis Martinez Albolay, Poston's Uber, of records indicating
the date of the alleged assault was on 4/1/21.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonhzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Debbie Calderon, front receptionist at The Austin Club, reference the alleged
assault that occurred on 4/1/2021.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo
05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo went to
Ascension Seton Hospital, 1201 W 38th Street, Austin, Texas to follow-up on
information provided by Mackenzie Poston, victim in alleged assault.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo attempted to
make contact with Jennifer Reeves, reported victim in alleged assault.
05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Divison (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo had a recorded
phone conversation with Jennifer Reeves, reported victim of alleged assauilt.
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05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/06/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 25, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS} Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent went to SignatureCare Emergency
Center located at 5701 W Slaughter Lane G101, Austin, Texas 78749.
05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 26, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo went to the
Monitor Room located in the Texas State Capitol, 1100 Congress Avenue,
Austin, Texas 78701 and obtained surveillance video and documention
relevant to the investigation.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/20/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 26, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Jarred Shaffer, reported witness in the alleged assault.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

April 26, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted an
interview with Jennifer Reeves, reported victim in alleged assault, at the DPS
Capitol District Office (CDO).

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 26, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted an
interview with Joseph Jafarian, Evening Manager of The Austin Club, at the
DPS Capito! District Office (CDO).

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 26, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted a
recorded phone interview with Dustin Wallace, former bartender of The Austin
Club.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 27, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo re-interviewed
Mackenzie Poston at the DPS Capitol District Office (CDO), 1500 N Congress
Avenue, Austin, Texas 78701.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo
05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 27, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
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Benjamin Lancaster in room E1.018 of the Texas State Capital, 1100 S.
Congress Avenue, Austin, Texas 78701.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 27, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo met with
management at the Austin Club to obtain records. After obtaining pertinent
information, SA Alonzo attempted contact with Jennifer Reeves to schedule a
second interview. Reeves did not respond to SA Alonzo.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 28, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Jeff Carlson in the Texas State Capitol, 1100 S. Congress Avenue, Austin,
Texas 78701.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 28, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted a
recorded phone interview with Mason Pigman, boyfriend of Jennifer Reeves.
05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 28, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Divison (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo met with Travis
County District Attorney's Office Sergeant David Austin,

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 28, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Richard Dennis, lobbyist with Hillco Partners, at the Minton Law Firm located
at 1100 Guadalupe Street, Austin, Texas 78701.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 28, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Divison (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo had a follow-
up phone conversation with Lupita Gomez, bartender of The Austin Club.
05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 28, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo had a follow-
up phone conversation with Benajmin Lancaster.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 29, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo consulted with

DPS SENSITIVE 05/25/2021 14.20




REPORT OF INVESTIGATION Page 6 of 62

834

835

536

537

DPS Emergency Medical Services Manager Jason Dush and DPS Medical
Director Doctor Jason Pickett regarding Mackenzie Poston's symptoms.
05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/25/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 29, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo conducted a
follow-up interview with Richard Dennis at the Minton Law Firm, 1100
Guadalupe Street, Austin, Texas 78701.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 29, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Joseph McCart at the Minton Law, 1100 Gaudalupe Street, Austin, Texas
78701.

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/25/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 29, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed
Kyle Mauro at the Minton Law Firm, 1100 Gaudalupe Street, Austin, Texas
78701,

05/04/2021 Report Writer: Patrick Alonzo

05/24/2021 Approved by: Daniel Martinez

On April 29, 2021, Texas Departartment of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo concluded the
assauit investigation.

SUPPLEMENTAL DETAILS

S1

1. On April 22, 2021 at approximately 1:40 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo made contact with Mackenzie Poston, victim alleging to have
been drugged at The Austin Club, to set up an interview,

2. Poston advised SA Alonzo that Poston could not meet with SA Alonzo due to
scheduled hearings.

3. Poston subsequently agreed to meet with SA Alonzo on April 23, 2021 at 1:30
PM at the DPS Capitol District Office (CDO) located at 1500 N. Congress
Avenue, Austin, Texas 78701,

4. Although the investigation was in the beginning stages, SA Alonzo made
contact with the DPS Victims and Employee Support Services (VESS) to bring
awareness that assistance would likely be necessary.

5. SA Alonzo took no further action on this date.

6. This investigation is ongoing.

DPS SENSITIVE 0512512021 14:20
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S2

1.

On April 23, 2021, at approximately 1:30 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo and Lieutenant Daniel Martinez met with Mackenzie Poston at
the DPS Capitol District Office (CDQ) located at 1500 N. Congress Avenue,
Austin, Texas 78701.

SA Alonzo recorded the interview with a body camera. The video will be
documented as Non-Drug Exhibit $2.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S2.P1 for
exact and chronological statements.

The following is a summary of the interview with Poston:

Poston stated that Poston worked in State Representative Brooks Landgraf's
office as a legislative aide. On Friday April 2, 2021, at approximately 4:30 PM,
Richard Dennis called the office phone advising Poston there was a bunch of
lobbyists at The Austin Club inviting Benjamin Lancaster, Jennifer Reeves
and Poston over to have drinks. Lancaster, Reeves, and Poston came to a
consensus to go to The Austin Club and ride together. Upon arrival, Poston
stated the club was completely empty except for the three lobbyists in the
corner booth. Poston stated that there's always staffers and legislators doing
social and business meetings and that Poston thought it was strange that it
was just Lancaster, Reeves, Poston and the three lobbyists [Richard Dennis,
Joseph McCartt, and Kyle Mauro].

Poston stated that both Poston and Reeves ordered a Chilton drink and got
the first down. Poston and Reeves then went to the restroom and on the way
back the bartender was bringing Poston and Reeves a second drink. Poston
did not think that Poston, Lancaster and Reeves would be staying at The
Austin Club the entire evening. Poston stated that soon after beginning the
second drink Reeves and Poston both stated, “this one tastes a little
different,” thinking maybe it's more club soda or more vodka but then a
quarter of the way through Paston blacked out.

Poston stated that apparently Poston had called an Uber and left. Poston
stated that Poston knew Poston’s tolerance and didn't think Poston would be
like that after ohe and one-half drinks. Poston stated Poston got home to her
boyfriend, Josh Larson. Larson knew something wasn't right stating, Poston
was hallucinating and was very irate, talking to Ben and Jennifer as if both
were in the room with Poston. Poston went on to state that Larson’s account
was that Poston’s eyes were dilated and did not react to light. Larson was
ultimately able to get Poston into bed.

Poston stated that Reeves’ night continued with Reeves going to another bar
with the lobbyists. Poston was adamant that there was no sexual assault to
either Poston or Reeves. Reeves blacked out at that bar where another
capitol staffer, Jarred Shaffer saw Reeves in distress and Shaffer knew where
Reeves lived and took Reeves home.

Poston stated that in between the hours of 6:00 PM and 5:00 AM the following
moarning, Poston had no recollection of what happened. The next morning
Poston did not feel well and feelings of being ill grew progressively worse
throughout the day. Poston recalled the symptoms of dehydration, throwing
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up every 5 to10 minutes, could not walk or standup straight, and could not
hold Poston’s phone.

Poston went to the emergency room where Poston was informed that the lab
did not have the capability of testing for date-rape drugs. Poston was in the
hospital for (8) six hours in excruciating pain while being treated for
dehydration, stomach pain and given nausea medication. Poston went on to
state that at one point Poston just wanted to die because it hurt to breathe, sit
up, and to stand. Medical staff at the hospital told Poston that if Poston was
slipped this drug, this would be signs of an overdose.

Poston got home that night trying to put the pieces together questioning, “did
we drink that much?” Reeves stated that Reeves had no idea what happened.
Reeves told Poston that Reeves went to a ¢linic in town and tested positive
for GBH [GHB].

Poston stated that Poston did know the name of the lobbyists that were there
at The Austin Club. Poston specifically wanted to talk about Dennis who
Poston stated had a very bad reputation, of which Poston did not know at the
time. Poston had received a report of another capitol staffer that had a list of
inappropriate comments that Dennis had made. Poston advised, this report
consisted of sexual comments and went on to state that Dennis was sleazy fo

Poston. Poston stated, “he doesn't have a great reputation.” Poston stated }
that Dennis had been a frequent flyer in Representative Landgraf's office and |
was always a nuisance.

Poston named Rick Dennis, Joseph McCartt and Kyle Mauro as the three
lobbyists and stated that all three work for HiliCo, which Poston defined as a
lobbying firm. Poston stated that Mauro was extremely drunk when Mauro
arrived at The Austin Club.

Poston described The Austin Club as a bar/restaurant about a block away
from the Capitol. Poston stated that being a member or knowing a member is
a requirement for entering the Club. Poston went on to desctibe the layout of
The Austin Club as being a hotel lobby and as you enter to the right is a bar
area with tables and a couple of booths.

The only occupants of The Austin Club was the bartender, the three lobbyists, |
Poston, Reeves and Lancaster, which Poston found to be strange. Poston

stated that Poston, Reeves and Lancaster got to The Austin Club shortly after

5:00 PM. Poston clarified the only three staffers in attendance were Poston,

Reeves and Lancaster. Poston stated Lancaster drove Reeves and Poston to

The Austin Club in Lancaster's older model Ford F-150 pick-up. Poston sat in
the back seat and Reeves sat in the front passenger seat.

Poston stated that Poston and Reeves’ first drinks were received between
5:10 PM and 5:15 PM, and the second drinks were received at around 5:30
PM to 5:40 PM. Poston stated that Poston was home by 6:30 PM. Poston
stated Poston blacked out around 6:00 PM.

Poston stated that Reeves and Poston only ordered the first round of drinks
and that the bartender just brought out the second round of drinks. Poston
recalled mast of the conversations perfaining to business and later talking
about hobbies. Poston stated the last thing Poston remembered was a
conversation about golf and small talk with Dennis.

DPS SENSITIVE 0512572021 14:20
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Poston stated that Reeves went to Caroline's with Dennis and McCartt. Mauro
and Lancaster did not go to Caroline’s. Reeves told Poston that Reeves
blacked out once at Caroline’s. Coincidentally another capitol staffer, Jarred
Shaffer was at Caroline’s and saw that Reeves looked extremely intoxicated
and helped Reeves to get home. Poston stated Reeves and the lobbyists
went on foot from The Austin Club to Caroline's. Poston provided SA Alonzo
contact information for DENNIS and Reeves.

Poston stated that Poston had never experienced a date-rape drug. Poston
acknowledged some of the detail was from Larson’s observation and not
Poston’s own recollection.

Poston last remembered blacking out at the table. Reeves told Poston that
Postaon ordered the Uber and that Poston got up on Poston’s own to leave.
Reeves stated to Poston, “1 couldn’t tell anything was wrong with you.”

Poston reaffirmed that the Chilton, drink is comprised of lemon, vodka and
club soda. The second drink ordered was a Chilton also.

Poston stated that Poston observed the bartender bringing the second round
of Chilton's out and was actively placing the drink onto the table from the
bartender's tray as Poston and Reeves were simultaneously sitting back down
on their return from the restroom.

Poston eluded to the bartender being involved with the tampering of the drinks
stating, “All of these guys [HillCo Lobbyists] are members of The Austin Club.
The bartender was hugging on all of them [HillCo L.obbyists]". Poston advised
that Poston did not know how close they [HillCo Lobbyists] were to The Austin
Club but was worried the matter would get swept under the rug. Poston
states, “I's not far-fetched to think that these guys [HillCo Lobbyists] could
have paid the bartender or asked her [the bartender] for something like that
because they [HillCo Lobbyists and the bartender] were extremely close that
night.”

Poston described the bartender as a light-skinned female with dark middle-
length curly hair, wearing a black collared shirt and jeans. Poston stated that
Representative Landgraf had never really liked Dennis and that Dennis is
usually in the office because of Dennis’ close relationship with Ben Lancaster
who is the Chief of Staff. Poston stated Representative l.andgraf was aware
of Poston’s allegation.

Poston stated that Poston was not a member of The Austin Club and the date
of the occurrence would have been Poston’s first time there, Poston stated
that to gain entry you must be a guest of a member.

Poston recalled there not being a receptionist at the front and that Lancaster,
Reeves, and Poston walked straight into The Austin Club. Poston stated that
Lancaster had been there several times before.

Poston stated that Poston had worked for Representative Landgraf's office for
about a year. Poston stated that Dennis had been banned from the office.
Poston stated that befare being banned from the office Dennis had visited the
office approximately 3 times after this alleged incident at The Austin Club,

SA Alonzo verified with Poston that all of the information and rumors of

DPS SENSITIVE 05/25/2021 14:20
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S3

inappropriate comments made by Dennis were [earned by what Poston had
heard and not what Poston had witnessed. Poston stated yes, and that those
instances were from the past.

Poston stated that it would have been Reeves second time at The Austin club.

Poston reaffirmed to Lt. Martinez that Poston was already at the table and that
Reeves and Poston were sitting down while the bartender was removing the
drinks from the bartender’s tray to the table in front of Reeves and Poston.
Reaves reaffirmed this information. Poston provided contact information for
Poston's boyfriend stating, “he knows more than | do.”

Poston stated that Poston does not take any medication and has never had
any medical experience like what Poston had experienced. Poston stated that
Reeves was a lot more hesitant of coming forward and that Reeves mentality
is that of, “| would want to forget it happened.”

Poston stated Poston's reasons for not coming forward sooner was because
Poston was still putting the pieces together, being sick, and feelings of guilt.
Poston went on o state that Poston had safety concerns about Poston’s
safety and retaliation since lobbyists are known to have a lot of money,
resources, and connections.

SA Alonzo made Poston aware that a DPS Victim’s Services Counselor was
available to assist Poston throughout the investigation if Poston was open to
the assistance. SA Alonzo informed Poston that a counselor would he
following up with Paston independently.

End of Summary.

SA Alonzo noted that Poston’s account of how the drinks got to the table were
inconsistent with information Poston reported to Major Gabriel Ortiz and Lt.
Daniel Martinez while obtaining general information at the infant stages of the
investigation.

SA Alonzo noted, and admittedly by Poston, that much if not all of Postor’s
account of the night of the incident was reconstructed to Poston by others.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $2.P1 on a USB, BVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

SA Alonzo conducted analytical research to identify Legislative
Aide/Committee Clerk Jennifer Reeves, Chief of Staff Benjamin Lancaster,
Committee Clerk Jarred Shaffer, and HillCo Partners Lobbyists, Kyle Mauro,
Joseph McCartt, and Richard Dennis.

This investigation is ongoing.

On April 23, 2021, at approximately 6:30 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
DPS SENSITIVE 05/25/2021 14:20
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S4

Patrick Alonzo attempted to make contact with Jennifer Reeves, reported victim of

assauit as alleged by Mackenzie Postomn.

2. SA Alonzo was unable to make contact and left a voicemail.

3. This investigation is ongoing.

On April 23, 2021, at approximately 7:02 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent {SA)
Patrick Alonzo continued investigating a reported assault alleged by
Mackenzie Poston.

SA Alonzo received a screenshot of the Uber ride Poston took from The

. Austin Club to Poston's residence on 4/02/2021, the night of the alleged

assault. (See attachment # S4.A1 - Poston Uber Ride)

SA Alonzo also received a photo that Poston took the night of the alleged
assault. The photo will be referred to as Non-Drug Exhibit S4.P1.

The following consist of the verbatim message as received by SA Alonzo from
Poston:

“Here are the pictures | have from that night. | guess | was off on the time, it
hasn’t been very clear to me. Looks like my Uber home was at 8pm. 'm very
sorry | was off on that. When you and Josh are able to talk, he will be able to
clear that up. I'm still working on a contact for Jay McCartt. | will send that
when | find it.”

“The picture was taken at 6:37, and | know that was my first drink and
probably 20ish minutes into being there. The gentlemen in front of me is the
“Kyle” guy | didr’t know. The order guy on the right is Jay McCartt. Rick
Dennis is not pictured but sitting to the right of me.”

“| was able to speak to Donna. She was so quick to contact me! Pm seeing
her Thursday at 11am. Thank you, again.”

SA Alonzo noted the significant inconsistencies in the time of the Uber ride
[8:03 PM] compared to times mentioned during Poston’s interview. SA Alonzo
noted the pick-up location for Poston was consistent with The Austin Club and
the drop-off location was consistent with Poston’s residence.

Poston verified with SA Alonzo the name and location of the hospital where
Poston received treatment was Ascension Seton Medical Center Austin, 1201

W 38t Street, Austin, Texas 78705.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S4.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

This investigation is ongoing.
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85 1. On April 24, 2021, at 3:07 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigation Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo

canvassed The Austin Club, 110 E 9t St, Austin, Texas 78701 to ascertain
whether surveillance video could be obtained that was relevant to the
investigation.

2. The front door of the building was locked, but SA Alonzo observed two
overhead cameras that were in position to capture guests entering and exiting
the venue.

3. SA Alonzo was subsequently able to gain entry into the club. SA Alonzo went
into the bar area and took six photos of the empty bar area. The photos will be
referred to as Non-Drug Exhibit S5.P1.

4. SA Alonzo also took a video of the empty bar area for reference. The video
will be referred to as Non-Drug Exhibit $5.P2.

5. SA Alonzo while visiting was put in contact with Ken Richardson, General
Manager of The Austin Club. Richardson was in New Mexico at the time but
offered any and all assistance to SA Alonzo’s investigation.

6. SA Alonzo did not provide Richardson the specifics of the investigation,
but was able to learn the following summary of administrative
information:

The Austin Club prides itself on the privacy of members and guests and
therefore there are no cameras inside the venue except directly behind the
bar and in the kitchen area. All cameras whether outside or inside do not
record as a result of the DVR system being seized during an unrelated
investigation. SA Alonzo was able to identify Lupita Gomez, Joseph Jafarian,
and Receptionist Debbie Calderon as staff that would have been working
when the alleged incident would have occurred in the evening hours of
4/02/2021. Richardson stated there are great records of what drinks are
ordered because there are no cash transactions. Richardson was completely
forthcoming and cooperative with SA Alonzo. Richardson stated that
Richardson would meet SA Alonzo to provide timesheets and bar tabs upon
Richardson's return oh Tuesday, April 27, 2021.

End of Summary.

7. SA Alonzo spoke with Gomez, Jafarian and Calderon while actively working.
Gomez and Calderon agreed to meet with SA Alonzo on Sunday April 25,
2021. Jafarian subsequently agreed to meet with SA Alonzo on Monday, April
26, 2021.

8. SA Alonzo will download Neon-Drug Exhibits $5.P1 and S5.P2 onto a USB,
DVD, CD, or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

9. This investigation is ongaing.
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S6 1. On April 24, 2021, at approximately 4:05 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo was contacted by Mackenzie Poston.

2. SA Alonzo audio recorded the phone conversation. The audio recording will
be documented as Non-Drug Exhibit 36.P1. Refer to Non-Drug Exhibit $6.P1
for verbatim chronological statements.

3. The following is a summary of the recorded conversation:

Poston was concerned about the new media attention surrounding the
investigation. SA Alonzo encouraged Poston to utilize DPS Victim's Services
Counselor Donna Fullilove to assist Poston throughout the course of the
investigation.

During the conversation, Poston stated that Ben Lancaster parked on level P2
inside the Capitol Extension Garage. Poston stated that Lancaster would have

exited the garage then turned left onto 151" Street then left on Lavaca toward
The Austin Club.

Poston told SA Alonzo that Poston would send the discharge paperwork from
Ascension Seton Hospital with Josh Larson to give to SA Alonzo at Larson's
scheduled interview the following day.

SA Alonzo mentioned to Postan that Reeves had nof returned phone calls of
both SA Alonzo and DPS Victim's Services. Poston stated, “yea, she’s pretty
upset with me”. Poston stated that Reeves was upset with Poston because of
the media attention surrounding the investigation.

End of Summary.

4. SA Alonzo coordinated with the DPS Austin Communications to identify
Poston's Uber driver to be Luis Alberto Martinez Albolay (Albolay).

5. SA Alonzo made contact with Albolay who agreed to meet with SA Alonzo at
the Capitol District Office (CDO) for an interview.

6. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S6.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

7. This investigation is ongoing.

S7 1. On April 24, 2021, at approximately 5:42 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
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Patrick Alonzo and Lieutenant (Lt.) Daniel Martinez (translator) met with Luis

Alberto Martinez Albolay (Albalay) at the DPS Capitol District Office, 1500 N.
Congress Avenue, Austin, Texas 78701.

. Albolay did arrive in a Toyota Carolla passenger vehicle (L.RJ5481). SA

Alonzo noted the Corolla was consistent with records provided by Mackenzie
Poston. (See attachment S4.A1 - Poston Uber Ride)

SA Alonzo utilized a body camera to record during the interview with Albolay.

I The video recording will be documented as Non-Drug Exhibit S7.P1. Refer to

Non-Drug Exhibit S7.P1 for verbatim chronological statements.

. The following is a summary of relevant information SA Alonzo obtained

during the interview with Albolay:

Albolay stated that Albolay works in areas of Austin that would include
downtown. Albolay drives approximately 30 customers per week and further
advised not uncommon to encounter customers that would be considered
intoxicated. Albolay further explained that Albolay does not always look
directly at the customers when the customers get into the vehicle. SA Alonzo
showed Albolay the Poston Uber Ride Attachment S4.A1 to which Albolay
acknowledged depicted as Albolay, but could not recall the ride. Albolay
reviewed Albolay's logs with SA Alonzo and Lt. Martinez however, Albolay
could not locate the corresponding ride for April 2, 2021. SA Alonzo requested
Albolay check with Uber to pinpoint the day Poston’s ride would have
occurred.

End of Summary.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S7.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

This investigation is ongoing.

On April 25, 2021, at 9:01 AM, Texas Department of Public Safety (DPS)

l Criminal Investigation Division (CID) Special Agent {SA) Patrick Alonzo and

SA Brant Johnston conducted an interview with Joshua Larson, boyfriend of
Mackenzie Poston, at the Hays County Precinct #2 Office located at 5458 FM
2770, Kyle, Texas 78640.

SA Alonzo audio recorded the interview with Larson. The video recording will
be documented as Non-Drug Exhibit $8.P1. Refer to Non-Drug Exhibit 58.P1
for verbatim chronological statements.

The following is a summary of information obtained from the interview:

L.arson was on-duty as a Hays County Sheriffs Deputy during the interview.
SA Alonzo told Larson, although L.arson was on-duty, Larson was not
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compelled to assist with SA Alonzo's investigation and was free to leave.

Larson identified Poston as Larson’s girlfriend. Larson stated that both Larson
and Postaon live together at 516 E Slaughter Lane #201, Austin, Texas and
Larson and Poston had lived together for approximately nine (9) months.

Larson stated that on Thursday, April 1, 2021, between the hours of 7:00 PM
and 8:00 PM, Larson received a text from Poston asking for help. Larson
called Poston who sounded very intaxicated. Poston told Larson that Poston
was in an Uber and on the way home.

Larson, awaiting Poston’s arrival, heard banging on the door then heard the
garage door closing. Larson stated that when Larson observed Poston that
Poston did not appear like Poston’s normal self. Poston was hitting the side of
the counters and Poston needed help walking and standing. Larson recalls
Poston attempting to take off Poston's shirt and pants then tried to go outside,
Larson states that Poston was acting drunk and Larson and Poston called
Poston’s mother and subsequently called Poston’s father. Larson stated
Poston appeared as if Poston was hallucinating and talking to Ben and
Jennifer as if Ben and Jennifer were there.

Larson stated that throughout the night Poston threw up at least fifty (50)
times. The next morning, Poston had no recollection of what happened the
night prior. L.arson stated that both Larson and Poston assumed that Poston
had been drugged, but Poston did not want to make a report.

Larson stated Poston could not hald down food or water and was trembling
prompting Larson to take Poston to the hospital. Poston continued to throw up
at the hospital. Larson stated at some point Rick texted Poston about goff.

SA Alonzo asked for a more detailed description of Larson’s observation of
Poston the night of the alleged drugging. Larson stated Poston smelled like
alcohol and appeared intoxicated. Larson stated Poston’s speech was slurred
and Poston’s eyes were red and glossy. Larson further stated that Poston was |
stumbling while walking and could hardly stand up. Larson stated Poston
displayed “all the signs indicating intoxication.”

Larson stated that when both Larson and Poston go out Larson and Poston
do not drink much or get intoxicated. Larscn stated that Larson took a phone
light and put it above Poston’s eyes approximately eight (8) inches and
Poston's pupils did not move.

SA Alonzo clarified with Larson that the date of the alleged assault was
Thursday, April 1, 2021 and the hospital visit was Friday, April 2, 2021, SA
Alonzo corroborated this when taking a photo of Poston’s text to Larson on
the night of the alleged assault. :

Larson provided SA Alonzo with Poston’s discharge paperwork from Poston's
visit. (See attached S8.A1 - Poston Discharge Paperwork)

End of Summary.,

4. SA Alonzo’s photo of the text between Larson and Poston will be documented
as Non-Drug Exhibit S8.P2.

5. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibits 88.P1 and S8.P2 onto a USBE,
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DVD, CD, or External Drive to be compiled with all media evidence from this

investigation.

6. This investigation is ongoing.

On April 25, 2021, at approximately 11:00 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo and (SA) Brant Johnston went to Caroline Restaurant located
at 621 Congress Avenue Suite 101, Austin, Texas 78701,

SA Alonzo subsequently met with General Manager Mindi Marshall. Marshall
provided SA Alonzo with a list of all employees that would have been working
around the bar on April 1, 2021 during the evening hours. (See attachment
$9.A1 - Caroline Restaurant Timesheet)

Marshall also checked the DVR system to see if there would be video
surveillance for the evening of April 1, 2021. Marshall was able to retrieve
video, but told SA Alonzo that a subpoena would be needed to release said
records of bar tabs.

SA Alonzo told Marshall that SA Alonzo would follow-up with a grand jury
subpoena.

This investigation is engoing.

On April 25, 2021, at approximately 2:00 PM, Texas Department of Public

. Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)

Patrick Alonzo met with Lupita Gomez, evening bartender for The Austin
Club, at the DPS Capitol District Office (CDO) located at 1500 N Congress
Avenue, Austin, Texas 78701.

SA Alonzo video recorded the interview with Gomez. The video recording will
be documented as Non-Drug Exhibit $10.P1. Refer o Non-Drug Exhibit
S$10.P1 for verbatim chronological statements.

The following is a summary of the interview.

Gomez stated that Gomez is the head bartender and was in the bar mast of
the time. Gomez stated that Gomez works most evenings. Gomez stated that
Gomez had been a bartender for approximately twenty (20) years.

Gomey stated, “There was a direct correlation between activity at The Austin
Club and that of the Texas State Capitol. Customers consisted of lobbyists,
senators, judges, and governors”.
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Gomez stated that Gomez treats all customers the same.

Gomez stated that Gomez does talk to J, [Joseph] McCartt outside of what
would be considered a normal bartender to customer relationship. Gomez
allowed SA Alonzo to review these text messages and SA Alonzo found the
text messages to be non-nefarious in nature. Gomez stated that Gomez has
never seen McCartt outside of work but just corresponded with text
messages.

Gomez stated, “the members of HillCo Partners were in The Austin Club often
before going home®. Gomez stated that Gomez did not realize the members
of HillCo Partners were lobbyists until a couple months ago.

Gomez stated that if Gomez were to stop being employed by The Austin Club,
Gomez would never see the members of the club again.

Gomez stated that Gomez had never encountered lobbyists of HillCo Partners
outside of work. Gomez stated that members of HillCo Partners were always
respectful and very sweet anytime at The Austin Club to include Richard
Dennis.

Gomez stated that Gomez mainly bartends alone, making and serving the
drinks. Gomez stated her normal workdays are Tuesday through Saturday.

Gomez recalled working on Thursday, April 1, 2021 working with Dustin
Wallace. Gomez stated Thursdays and Fridays are usually pretty quiet, but
this particular Thursday was a steady night.

Gomez verified that members put all charges on the respective member’s
account to be charged at the end of the month.

Gomez knew general information of what drinks were ordered on April 1,
2021.

Gomez stated that Gomez had never been asked to put anything into a
customer's drink and if seen it would stand out to Gomez.

Gomez stated that Gomez fries to pay attention to women in The Austin Club
and knows the difference between being intoxicated and “something else
being wrong.” Gomez stated that Gomez was drugged when Gomez was
twenty-eight (28) years old.

SA Alonzo fold Gomez the investigation was involving a matter reported to
have occurred at The Austin Club on Thursday, April 1, 2021,

Gomez stated, “Those exact drinks, | know the night and the day you are
talking about and I made every single one of those.”

When referring to HillCo lobbyists, Gomez stated, “they [HillCo Lobbyists] are
all really respectful and if something like that happened I'm pretty positive it
wasn't at AC [The Austin Club].”

Gomez reiterated that Gomez is very cbservant of women and Gomez tries to
stay on top of Gomez’s tables as well as how customers are acting. Gomez
stated that Gomez's supervisor is the same way.

Gomez stated, “A Chilton drink is comprised of vodka, lemon juice, simple
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syrup, and club soda”.
Gomez stated, “The girls had one double then | switched them fo singles.”

Gomez stated, “business was really slow that day...everyone was drinking
pretty heavily.”

Gomez stated, "The girls, Richard Dennis, and another non-HillCo boy were
talking about going somewhere after The Austin Club.”

Gomez stated, “The area the group was sitting at is known as the HillCo
Table.” Gomez described it as once you walk into the bar the table is on the
far left.

Gomez stated, “Richard Dennis introduced the two girls to Gomez”.
SA Alonzo detected no deception during the interview.
End of Summary.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $10.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is ongoing.

S11 1, On April 25, 2021, at 3:48 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigation Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo
conducted a phone interview with Crystal Dickson, mother of Mackenzie
Foston.

2. SA Alonzo audio recorded the interview with Dickson. The recording will be
documented as Non-Drug Exhibit $11.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S11.P1
for verbatim chronological statements.

3. The following is a summary of the interview:

Dickson stated at approximately 9:30 PM, Joshua Larson, boyfriend of
Poston, video messaged Dickson. Dickson stated that Poston, from Dickson’s
ohservations through the video message, was erratic and not herself [Poston}].
Dickson stated Poston was very mad and Dickson thought, “did you [Poston]
drink too much?” Dickson further believed that the cause of Poston’s
behavior was samething more than drinking alcohol.

Dickson stated the next morning, around 6:00 AM or 7:00 AM, Poston
became sick and by 9:00 AM or 10:00 AM, Larson made the decision to take
Poston to the hospital.

Dickson stated that Dickson texted Jennifer and stated, “you gotta be
honest...did you girls drinks too much last night?” Jennifer tells Dickson that
they [Reeves and Poston] only had 1.5 drinks and that Reeves had never
been that sick in Reaves’ life.

Reeaves told Dickson that Reeves went to the Signhature Care, which Dickson
knew to be in the area of where both Poston and Reeves lived.
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Dickson stated the hospital was not able to test Poston, but Jennifer did get a
test that came back positive for the drug GHB.

Dickson stated that Dickson did not know what Reeves’ reluctance was in
talking with SA Alonzo. Dickson stated it could possibly be due to Reeves'
belief that it could hurt Reeves’ career since both Reeves and Poston are vetry
young.

Dickson went on to say that Reeves and Reeves’ boyfriend have some
problems. Dickson stated, “one, she could be worried that it would hurt her
career...she and her boyfriend have some problems and | think that she’s a
little concerned that that's going to be divulged in this, which is why she did
not want to have a rape kit done...I hate to say that but that is 100% the
fruth”.

SA Alonzo asked Dickson to elaborate further. Dickson stated, Reeves had
been talking to a lobbyist, unrelated to the lobbyist SA Alonzo is investigating.
“There's a lobbyist in the capitol that she has been meeting with, dating. She
also lives with a guy. They lived together for many years, and | think they've
probably had sex. That night that happened with these two gitls; Mackenzie
Ubered home but Jennifer did not go home with Kenzie [Poston] ...she went
to this other lobbyist’s that she’s been having sex with. She went to his home
and that's where she woke up the next day. So she would not want to have a
rape kit done because she probably had sex. Obviously, her not coming home
that night, her boyfriend was very mad. Only a mom is going to tell you that...
based on what | know she went to this other lobbyist’s that's she’s been
having sex with and did not come home. | know about that from Mackenzie.”

Dickson did not know the name of the lobbyist, but thought the name was
Jarred, and said Poston would know.

Dickson corroborated the date of the alleged assault was April 1, 2021,
End of Summary.

Dickson later sent SA Alonzo ten (10) screenshots of a text thread between
Dickson and Reeves on the morning of April 2, 2021. SA Alonzo observed
screenshot nine (9) to show Reeves stated the following fo Dickson, “Just got
home, they found GHB in my blood but nothing in my urine.”

SA Alonzo will assign the ten (10) screenshots as Non-Drug Exhibit 511.P2.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibits S11.P1 and $11.P2 onto a USB,
DVD, CD, or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

This investigation is ongoing.

On April 25, 2021, at 4:10 PM, Texas Department of Public Safety (DPS}
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent had a recorded phone
conversation with Mackenzie Poston, victim in alleged assault.

The audio recording will be documented as Non-Drug Exhibit S12.P1. Refer
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to Non-Drug Exhibit S12.P1 for verbatim chronological statements.

3.
4,

10.

11.

The following is a summary of the interview.

SA Alonzo followed up on information obtained since last speaking with
Poston. Poston clarified that the date of the alleged assault was Thursday,
April 1, 2021.

Poston stated that she [Poston] had never been in direct contact with Jarred
[Shaffer] but she [Poston] knew that he [Shaffer] was a Committea Clerk for
the State Affairs Committee. Poston identified Mason Pigman as Jennifer
Reeves’s boyfriend. Poston identified Shaffer as Reeves’ “side-piece.” Poston
stated that Reeves told her [Poston] that Jarred was at Caroline Restaurant
the night of 4/1/21.

SA Alonzo asked Poston of what she [Poston] knew of the night after Shaffer
and Reeves left Caroline Restaurant. Paston stated, “What | know to be
100% is she [Reeves] did not make it home that night according to her
[Reeves] boyfriend...well her [Reeves’] boyfriend called me the next morning
and basically she [Reeves] was having me [Poston] cover for her [Reeves]
which makes me [Poston] think she [Reeves] did not end up at her [Reeves]
house like she [Reeves] had said previously...but she [Reeves] did text me
[Poston] the next day and say Mason [Pigman] who is her [Reeves] boyfriend
is about to call you [Poston] can you [Poston] tell him [Pigman] | [Reeves]
ended up at your [Poston’s] place and he [Pigman] called me [Poston] and |
[Poston]could not cover for her [Reeves]...”

Reeves stated there was no correspondence between Reeves and Poston
that indicated Reeves tested positive for the drug GHB. Poston stated that
Reeves never expressed any concern to Poston that Shaffer drugged or
sexually assaulted her [Reeves]. Poston that she [Poston] and Reeves had
talked the day prior [4/24/21].Poston stated the infidelity could be the reason
as to why Reeves was not cooperating with SA Alonzo’s investigation.

End of Summary.

SA Alonzo noted that Reeves was actively talking with Poston during the
investigation but had not returned SA Alonzo's phone calls.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $12.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

This investigation is on-going.

On April 25, 2021, at 4:37 PM, Texas Department of Public Safety (DPS} Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo and Lieutenant Daniel
Martinez received correspondence from Luis Martinez Albolay, Mackenzie’s Poston's
Uber, that Uber records further indicate the date of Poston’s Uber ride was on
471721 and not 4/2/21.

The investigation is on-going.
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S14 1. On April 25, 2021, at 4:51 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo met
with Debbie Calderon, front receptionist at The Austin Club, at the Capito!
District Office (CDO}, 1500 N Congress Avenue, Austin, Texas 78701.

2. SA Alonzo video recorded the interview with Calderon. The video recording
will be documented as Non-Drug Exhibit S14.P1. Refer to Non-Drug Exhibit
S14.P1 for verbatim chronological statements.

3. The following is a summary of the interview,

Calderon stated that Calderon had worked at The Austin Club for five (5)
years as a receptionist. Calderon's workstation is in the front/main entrance
area of The Austin Club within full view of members and guests that enter or
exit. Calderon stated that members occasionally enter the club from the side
alley entry but that is rare.

Calderon stated that members are not required to check-in and will often
bypass the front reception desk. Calderon stated there is no protocol that
would require members to check-in.

Calderon stated that Calderon’s shifts are Tuesday through Saturday starting
at 3:00 PM to closing around 8:00 PM depending on the activity of the club.
Calderon stated that Calderon worked on 4/1/2021 but Calderon could not
recall anything from that day.

Calderon stated that Calderon had never encountered anyone that Calderon
believed had been drugged nor recalls an instance where a drugging would
have occurred at the club, Calderon stated that Calderon would occasionally
observe those that had too much to drink.

Calderon stated that Calderon had never seen any misconduct by members,
to include lobbyists, while at The Austin Club. Calderon does not conduct any
business or work from members outside of The Austin Club.

End of Summary.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S14.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is chgoing.

S15 1. On April 25, 2021, at approximately 5:30 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
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S17

Patrick Alonzo went to Ascension Seton Hospital, 1201 W 38th Street, Austin,
Texas to follow-up on information provided by Mackenzie Poston, victim in
alleged assault.

2. SA Alonzo spoke with the nurse supervisor to confirm that the hospital
does not test for drugs such as GHB or Rohypnol corroborating
information Poston told SA Alonzo.

3. The nurse further stated that blood vials are only stored for a period of five
(5) days therefore the vials of Poston would not be available.

4, This investigation is on-going.

1. On April 25, 2021, at approximately 5:46 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo attempted to make contact with Jennifer Reeves, reported
victim in alleged assault.

2. SA Alonzo’s attempt was not successful and a voicemail message was
left.

3. This investigation is on-going.

1. On April 25, 2021, at approximately 6:51 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo received a phone call from Jennifer Reeves, reported
victim of alleged assault.

2. SA Alonzo audio recorded the conversation with Reeves. The audio
recording will be documented as Non-Drug Exhibit $17.P1. Refer to Non-
Drug Exhibit $17.P1 for verbatim chronological statements.

The following is a summary of the conversation.

4. Reeves stated “sorry [ was just trying to get through the weekend, yea but
| definitely want to talk to you at some point tomorrow if that would work in
the morning...Pm usually pretty busy on Mondays but | know this is
important and | want to make sure 1 get you the information.” Reeves
agreed to meet with SA Alonzo on April 26, 2021 at the DPS Capitol
District Office (CDO). Reeves confirmed with SA Alonzo that the
SignatureCare located on Slaughter Lane was the facility Reeves was
treated at.
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End of Summary.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $17.P1 onto a USB, DVD, CD,
or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

This investigation is on-going.

On April 25, 2021, at approximately 7:15 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent went to
SignatureCare Emergency Center located at 5701 W Slaughter Lane
G101, Austin, Texas 78749,

SA Alonzo talked with Nurse Manager Lindsey Wyancey. Wyancey
subliminally confirmed that Reeves had visited the location. SA Alonzo
asked Wyancey several hypothetical questions that would illicit
SignatureCare protocols and procedures.

Wyancey stated that SighatureCare does not test for the drug GHB and in
an instance where a patient suspected they [the patient] had been
drugged, the patient would be referred to another hospital facility.
Wyancey stated the only five (5) drugs that SignatureCare tests on-site
are Cocaine, Methamphetamine, PCP, THC, and Benzodiazepines.

SA Alonzo noted that it would be administratively impossible for Jennifer
Reeves 1o have tested positive for GHB at the location. This fact would
strongly contradict information Reeves reported to Crystal Dickson and
consequently Mackenzie Poston.

This investigation is on-gaing.

On April 28, 2021, at approximately 8:00 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigatians Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo went to the Monitor Room located in the Texas State
Capitol, 1100 Congress Avenue, Austin, Texas 78701.

SA Alonzo reviewed State Capitol surveillance video from 4/1/21. At 6:20
PM, SA Alonzo observed Mackenzie Poston, Jennifer Reeves and
Benjamin L.ancaster walking out of the Capitol Building toward the
extension elevators which access the attached parking garage.
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3. lLancaster, Reeves and Poston exit the elevators then are seen walking to
Lancaster's pick-up truck. Reeves gets into the front passenger seat and
Poston in the rear driver's side seat. Lancaster’s truck is then seen driving
out of the garage.

4. SA Alonzo in review of Poston’s and Reeves’ disposition in the video did
not observe any abnormal behavior.

5. SA Alonzo obtained a copy of the surveillance video. The surveillance
video will be documented as Non-Drug Exhibit $19.P1.

6. SA Alonzo also obtained a badge log for Jarred Shaffer for 4/1/21. (See
attachment S$19.A1 - Shaffer Key Card Log)

7. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $19.P1 onto a USB, DVD, CD,
or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

8. This investigation is on-going.

520 1. On April 28, 2021, at approximately 8:55 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo interviewed Jarred Shaffer, reported witness in the alleged
assault.

2. The interview was conducted at the Texas State Capitol, 1100 Congress
Avenue E2.108, Austin, Texas 78701.

3. The interview was audio recorded. The audio recording will be
documented as Non-Drug Exhibit $20.P1. Refer to Non-Drug Exhibit
520.P1 for exact and chronclogical statements.

4. The following is a summary of the interview.

On 4/1/2021, Reeves invited Shaffer to Caroline Restaurant. Shaffer met
Reeves, Richard Dennis and Jeff Carlson at the Caroline Restaurant at an
upstairs table. Shaffer stated that Dennis is Shaffer's former boss. Shaffer
stated that Reeves and Shaffer were at the restaurant for a couple hours.

Shaffer stated that at some point during the time at the Caroline
Restaurant, Shaffer told Reeves of stories pertaining to Dennis’ reputation.
Shaffer stated these stories mainly included inappropriate remarks Dennis
made to staff at the Capitol. When SA Alonzo asked Shaffer if Shaffer had
personal knowledge of Dennis acting out in any of these instances Shaffer
stated, “l don’t, but | know he doesn't have the best reputation™.

When asked about Shaffer's observations Shaffer stated, “1 mean maybe |
went to the bathroom or something but other than that there’s just no way
like...1 didn't see anything suspicious”. Shaffer also stated that Reeves did
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not appear uncomfortable.

When asked about the character of lobbyists and those Shaffer
encounters, Shaffer responded that Shaffer had “never observed nothing
like on a criminal level at all”.

Shaffer stated that Reeves, “ definitely had been drinking but not out of
character...l know that Jennifer [Reeves] felt really bad the next weekend
but she [Reeves] had also just got her [Reeves’] COVID shot...| just
chalked it up to too many drinks on my end”.

Shaffer stated that Shaffer had observed Reeves to appear fine but
reiterated that Reeves was definitely inebriated. Shaffer stated that
Shaffer had observed Reeves “just to be drinking and that was it",

Shaffer volunteered that Shaffer and Reeves went home together and the
next day Reeves felt really bad. Shaffer stated that Shaffer and Reeves
were dating at the time but Shaffer nor Reeves were dating anyone else to
Shaffer's knowledge. Shaffer stated that Shaffer and Reeves were dating
from the beginning of March 2021 to mid-April 2021. Shaffer stated that
Reeves had an ex-boyfriend but to Shaffer's knowledge “that was over
and done with as far as | was aware”.

Shaffer stated that after leaving Caroline Restaurant, Shaffer and Reeves
got back to Shaffer's place, Mosaic Apartments in Mueller, around
midnight where Shaffer and Reeves had consensual sex. Shaffer stated
that Shaffer and Reeves had been intimate several times before the night
of 4/1/2021. Shaffer stated that Reeves spent the night at Shaffer’s
apartment.

Shaffer stated that Shaffer interacted with Reeves the following morning
and Reeves and Shaffer had chalked it up to aicohol and getting the
COVID shot. Shaffer left Recves at Shaffer's apartment while Shaffer went
to play golf. Reeves eventually took an Uber from Shaffer's house back to
Reeves’ hame.

When specifically referring to Shaffer's account of Reeves' condition on
the morning of 4/2/2021 Shaffer stated, “she never insinuated to anything
for me to think that something nefarious was going on”.

5. End of Summary.

6. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $20.P1 onto a USB, DVD, CD,
or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

7. SA Alonzo noted the Mosaic Apartments were located at 4600 Mueller
Blvd, Austin, Texas 78723.

8. SA Alonzo further noted that the information aobtained during Shaffer's
interview was inconsistent with information obtained from Mackenzie
Poston.

9. This investigation is ongoing.
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1.

April 26, 2021, at approximately 11:03 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo conducted an interview with Jennifer Reeves, reparted
victim in alleged assault, at the DPS Capito! District Office (CDO), 1500 N
Congress, Austin, Texas 78701.

The interview was audio recorded. The audio recording will be
documented as Non-Drug Exhibit $21.P1. Refer to Non-Drug Exhibit
S21.P1 for exact and chronological statements.

The following is a summary of the interview.

SA Alonzo informed Reeves that SA Alonzo is a Special Agent with the
DPS Capitol CID. SA Alonzo also informed Reeves that Reeves was free
to leave at any point and did not have to meet with SA Alonzo. Reeves
stated, “just to be clear, 'm not making a formal report, I'm just wanting to
corroborate her [Mackenzie Poston’s] story to help the investigation...|
want to help as much as | can”. SA Alonzo noted that this was inconsistent
with the phone conversation SA Alonzo had with Reeves the previous day.

Reeves stated that Reeves’ position is a committee clerk with
Representative Brooks Landgraf's office. Reeves stated that Reeves and
Poston are coworkers.

Reeves stated that Reeves and Poston had been talking and trying to
piece details together since 4/1/2021.

Reeves stated that on 4/1/2021 they Reeves, Poston, and Ben Lancaster
were sitting in the office toward the end of day when Richard Dennis
called the office phone inviting them to The Austin Club. Reeves stated
that Reeves, Poston, and Lancaster finished up work for another hour
before heading to The Austin Club. Reeves stated that both Reeves and
Poston respectively consumed one (1) IPA beer before leaving with
Lancaster for The Austin Club.

Reeves stated that Lancaster parked directly across the street from The
Austin Club. Reeves stated that when Reeves, Poston, and Lancaster
entered The Austin Club it was “weird” and that no one else was there
except “these group of men”. Reeves had only been to The Austin Club
one time prior for a social event that sharply contrasted the activity of The
Austin Club on this particular day, April 1, 2021.

Reeves stated that there were several lobbyists with HillCo there but
Reeves only knew of Richard Dennis. Reeves stated that l.ancaster,
Poston, and Reeves joined the group of men, which included Dennis,
seated in a back corner booth to the left of the bar area. SA Alonzo noted
that Reeves immediately offered that Lancaster left the table several
times, so Lancaster did not have direct observation of drinks during this
meeting.

Reaves stated, “there was one female bartender who was flirty with the
men” [lobbyists]. Reeves stated, “we both [Reeves and Poston] ordered
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the first Chilton drink while at the table and shortly after a second Chilton
drink was brought to the table by the bartender without us [Reeves or
Poston] requesting it”. Reeves further stated that Reeves did not even see
it made.

Reeves could not recall distinet abnormal characteristics of the drink but
stated it was saltier than Chilton’s that Reeves had before. Reeves also
stated that the second drink was stronger [more alcoholj than the first.

Reeves stated that both Reeves and Poston were in observation of both
drinks that came to the table. Reeves stated that both Reeves and Poston
began sipping on the second Chilton befare they decided to both go to the
restroom together. Reeves stated, upon Reeves and Poston’s return from
the bathroom, Reeves did not recall anything afterwards that night.

Reeves stated that Reeves woke up the next morning at Jarred Shafifer's
apartment on Shaffer's couch, still in Reeves’ same clothes from the night
before. Reeves stated that Reeves trusted Shaffer and indicated no
concerns of being sexually assaulted. Reeves stated, “it wouldn’t be
abnormal for him [Shaffer] to meet me and pick me up and take me back
to his [Shaffer's] place.”

Reeves stated that Reeves then called an Uber that took Reeves home
where Mason Pigman, Reeves’ boyfriend, was waiting. During this time,
Poston tells Reeves, “I think we might have been drugged.”

Reeves and Poston then collectively decided to go the hospital. Reeves
stated that Pigman drove Reeves to the Signature Care located on
Slaughter Lane. The staff of the Signature Care told Reeves that they
believed Reeves but did not have the ability fo test for GHB on-site.
Reeves stated that the doctor told Reeves that Reeves could go to
Walgreens fo get a test but Reeves did not do.

SA Alohzo asked Reeves about contact information for Pigman. Reeves
became noticeably emotional and did not want SA Alonzo to contact
Pigman.

SA Alonzo asked Reeves, based on what Reeves recalled from April 1,
2021, who did Reeves believe had the oppaortunity to place something in
Reeves’ drink. Reeves stated that anyone sitting at the table would have
had the apportunity but went onto to state, “maybe they paid a bartender
to slip something in a drink.” '

SA Alonzo noted that throughout the inferview Reeves attempted to sell
SA Alonzo the reputation of Richard Dennis rather than articulate facts as
to why Dennis or any other lobbyist or person at the table would have
placed an adulterant into Reeves or Poston’s drink.

End of Summary.

SA Alonzo noted that most information provided by Reeves confradicted
most if not all facts that SA Alonzo had learned in the investigation.
Further, SA Alonzo observed Reeves to be very deceptive during the
interview. SA Alonzo did not bring these inconsistencies to Reeves'
awareness due to it being the initial interview.
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6. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $21.P1 onto a USB, DVD, CD,
or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

7. This investigation is angoing.

On April 26, 2021, at approximately 2:00 PM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo conducted an interview with Joseph Jafarian, Evening
Manager of The Austin Club, at the DPS Capitol District Office (CDO), 1500
N. Congress Avenue, Austin, Texas 78701.

SA Alonzo video recorded the interview. The video recording will be
documented as Non-Drug Exhibit S22.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S22.P1
for verbatim chronological statements.

The following is a summary of the interview.

Jafarian stated that Jafarian has been the Evening Manager of The Austin
Club for eleven (11) years. Jafarian further stated that Jafarian's shift was
from 3:00 PM to close of business and Jafarian’s days off were Sunday and
Monday.

Jafarian stated that it was difficult to distinct members that come into the club.
Jafarian further stated they give no special treatment over one member to the
next, as a member is a member.

Jafarian stated that members do not have the ability to reserve the bar area
during certain hours and would be normal for the bar area to be open during
evening hours starting at 3:00 PM.

Jafarian stated it would not be customary for a member to request a particular
server or bartender and that Jafarian had never experienced anything like
that. Jafarian further stated that a bartender would not be allowed to request a
bartender to add an external ingredient to a drink.

Jafarian could not recall, in Jafarian's experience, where a member expressed
concerns over the conduct of a bartender af the club.

Jafarian stated that Jafarian does walk around during the shift to keep an eye
on everything and that if Jafarian were to observe a member or guest that
appeared disoriented, the member or guest would stand out to Jafarian.

Jafarian could not recall the evening of 4/1/2021.
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End of Summary.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S22.P1 onto a USB, bVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

This investigation is ongoing.

On April 26, 2021, at 6:04 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)

l Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo

conducted a recorded phone interview with Dustin Wallace, former bartender
of the Austin Ciub.

The recording will be documented as Non-Drug Exhibit $23.P1. Refer to Non-
Drug Exhibit $23.P1 for verbatim chronological statements.

SA Alonzo at the conclusion of the interview did not deem any information
provided by Wallace to be relevant to the initial allegation of assault,

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $23.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

This investigation is on-going.

On April 27, 2021, at approximately 8:00 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo re-interviewed Mackenzie Poston at the DPS Capitol District
Office (CDO), 1500 N Congress Avenue, Austin, Texas 78701,

SA Alonzo recorded the interview with Poston. The video recording will be
documented as Non-Drug Exhibit S24.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S24.P1
far verbafim chronological statements.

. The following is a summary of the interview.

SA Alonzo revealed to Poston the inconsistencies found in the investigation
which included Jennifer Reeves' deception to Paston and Crystal Dickson
[Poston’s mother]. SA Alonzo also told Poston that SA Alonzo believed
Poston’s assault allegation was built upon said deception by Reeves. SA
Alonzo provided factual justification for Poston’s behavior and symptoms
experienced on 4/1/2021 and 4/2/2021. Poston agreed with SA Alonzo’s
factual findings, assessments and justifications. Poston acknowiedged that
Reeves benefited from Poston’s belief of being drugged as Reeves needed a
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cover story for Reeves’ infidelity.

Poston recanted all allegations made against lobbyists associated with HillCo
Partners, particularly Richard Dennis.

Poston stated that Poston did not know what happened to Poston that night.
Poston stated, "l know something happened to me | just don’'t know what it
was....everything | knew about that night is what peopie told me.”

SA Alonzo asked Poston, “Do you, without a shadow of a doubt, believe that
Rick Dennis could have done this?” Poston replied, “Ii don't, it wasn't my
intention in the beginning to accuse anybody.”

Poston began crying and stated, “I knew more about Rick and his reputation.
It was plausible...| feel like she [Reeves] made up a story and led us to
believe we were something we really weren't...there’s a dude [Dennis]
suffering right now and how she [Reeves] doesn't feel guilty about that | have
no idea...I've still been a victim in this and I've still felt bad for that man, my
heart breaks for him and his family and to make up a story like that and let this
happen...! don’t think | would've filed anything if | would've known from the
beginning it wasn’t what | thought it was.”

SA Alonzo asked Poston if there was any reason for SA Alonzo to continue to
investigate lobbyists associated with HillCo Partners. Poston replied, "based
upon everything that you've told me, no.”

Poston further stated, "she [Reeves] had the audacity to lie to you, lie to me,
and our boss...that man [Dennis] is probably out of a job, | mean she lied
about the whole thing and I'm not okay with that.”

End of Summary
SA Alonzo detected no deception during the interview of Poston.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $24.71 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

SA Alonzo will coordinate with the Travis County District’s Office to begin a
review of the investigation.

This investigation is ongoing.

On April 27, 2021, at approximately 11:19 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo interviewed Benjamin Lancaster in room E1.018 of the Texas
State Capitol, 1100 S. Congress Avenue, Austin, Texas 78701,
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2. SA Alonzo audio recorded the interview. The recording will be documented as
Non-Drug Exhibit $25.P1. Refer to Non-Drug Exhibit $25.P1 for verbatim
chronological statements.

3. SA Alonzo at the conclusion of the interview did not deem any information
provided by Lancaster to be relevant to the initial allegation of assauit.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $25.P1 onto 2 USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is on-going.

826 1. On April 27, 2021, at approximately 5:17 PM, Texas Department of Public Safety
{DPS} Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo and
Lieutenant Daniel Martinez met with management at the Austin Club.

2. Austin Club management provided SA Alonzo a timesheet the Hillco Partners’ bar
receipt from 4/1/21. Refer to attachments 526.A1 and 526.A2.

3. Austin Club management allowed SA Alonzo inside a closet where the DVR system
would be located. SA Alonzo did not ohserved any type of recording device capturing
surveillance video for the club.

4. At 5:17 PM, SA Alonzo attempted to make contact with Jennifer Reeves to schedule
an interview to address numerous inconsistencies found in the investigation. SA
Alonzo was not successful in making contact with Reeves,

5. This investigation is on-going.

—

327 On April 28, 2021, at approximately 8:54 AM, Texas Department

of Public Safety (DPS) Criminal Investigations Division (CID)
Special Agent (SA) Patrick Alonzo interviewed Jeff Carlson in
the Texas State Capitol, 1100 S. Congress Avenue, Austin,
Texas 78701.

2. SA Alonzo audio recorded the interview. The recording will be
documented as Non-Drug Exhibit S27.P1. Refer to Non-Drug Exhibit
S27.P1 for verbatim chronological statements.

3. SA Alonzo at the conclusion of the interview did not deem any
information provided by Carlson to be relevant to the initial allegation
of assault.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $27.P1 onto a USB, DVD,
CD, or External Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.

5. This investigation is on-gaing.
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10.

11.

12.

On April 28, 2021, at approximately 10:04 AM, Texas Department of Public
Safety (DPS) Criminal Investigations Division {(CID) Special Agent (SA)
Patrick Alonzo conducted a recorded phone interview with Mason Pigman,
boyfriend of Jennifer Reeves.

SA Alonzo audio recorded the interview. The interview will be documented as
Non-Drug Exhibit $28.P1. Refer to Non-Drug Exhibit $28.P1 for verbatim
chronological statements,

The following is a summary of the interview.

Pigman stated that on 4/1/21 Reeves told Pigman that she [Reeves] would be
going out with coworkers and lobbyists for drinks. Pigman stated that he
[Pigman] and Reeves had been dating for three (3) years and that he
[Pigman} had never observed her [Reeves] “disappear in the night’ like she
[Reeves] did that night. Pigman stated that Reeves’ was actively sharing her
[Reeves] phone location throughout the night which he [Pigman] was tracking.

Pigman stated that he [Pigman] and Reeves had never had problems with
infedility but he {Pigman] was extremely concerned because of Reeves
pehavior that night. Pigman stated that Reeves response was abnormal and
had never happened in their relationship.

Pigman stated that he [Pigman] attempted to contact Reeves 20-25 times that
night to no avail. Pigman went to the restaurant Reeves was at but Reeves
refused to leave with him [Reeves] and would not tell him [Pigman] her
[Reeves’] exact location.

Pigman stated that there was only two explanations for Reeves’ conduct that
night, either Reeves was cheating on Pigman or she {[Reeves] had been
drugged. Pigman then stated, “then we find out she [Reeves] was drugged.”

In regards of Reeves’ behavior on that night Pigman stated, “it was the most
fishy...quite frankly it was bullshit...[ was thinking our relationship was over...”

Pigman stated Reeves eventually stopped sharing her [Reeves’] location but
Pigman’s sister could still track her [Reeves] and Reeves gps was moving in
the opposite direction of Pigman’s apartment.

Pigman stated the morning of 4/2/21, at around 9:30 AM, Reeves finally
responds to Pigman and came home. Pigman stated that once Reeves
returned home she [Reeves’] could not provide a good explanation for her
[Reeves] behavior the night prior.

Pigman stated that Reeves appearance upon returning home was “distraught,
sick, and hungover.” Pigman stated that during this time Reeves was talking
with the other girl, assumingly Mackenzie Poston, and they decided to go to
the hospital to get fested.

Pigman stated he [Pigman] drove Reeves to the urgent care but Pigman had
to wait in his [Pigmary's] truck during the visit. Pigman stated, “she [Reeves]
told me [Pigman] that they found a lot of GHB in her blood” via text message.
“I've never seen the repott, that's what she [Reeves] told me [Pigman].”
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13.

14,
15.

186.

17.

18.

Pigman stated the he [Pigman] and Reeves don't really talk about that night
because it's extremely uncomfortable.

End of Summary.

SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $28.P1 onto a USB, DVD, CD, o
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

Pigman subsequently provided the screen capture of Reeves location on the
morning of 4/2/21. SA Alonzo noted the location was consistent with the
apartment complex of Jarred Shaffer. (See attachment $28.A1 - Reeves’
location)

Pigman also provided SA Alenzo a screen capture of Reeves’ text message
indicating that she [Reeves] had tested positive for GHB while visiting the
clinic. (See attachment S28.A2 - Reeves text to Mason)

This investigation is on-going.

On April 28, 2021, at 12:49 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division {(CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo met
with Travis County District Attorney's Office Sergeant David Austin. SA Alonzo
turned over all files and interviews to be reviewed by the District Attorney’s
Office.

This investigafion is on-going.

On April 28, 2021, at 11:13 AM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo
interviewed Richard Dennis, lobbyist with Hillco Partners, at the Minton Law
Firm located at 1100 Guadalupe Street, Austin, Texas 78701,

SA Alonzo video recorded the interview. The recording will be documented as
Non-Drug Exhibit $30.P1. Refer to Non-Drug Exhibit §30.P1 for verbatim
chronological statements.

The following is a summary of the interview.

Dennis stated that on 4/1/21 he [Dennis] and colleagues had met at the Austin
Club to have drinks. Dennis stated it had been a normal busy day and that he
{Dennis] extended an invitation to Benjamin Lancaster and subsequently staff
members of State Representative Landgraf's office [Jennifer Reeves and
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Mackenzie Poston].

Dennis stated that he [Dennis] and Lancaster had a long working relationship
but had only known Poston and Reeves for 3-4 months. Dennis stated at the
point Reeves, Poston, and Lancaster arrived at the Austin Club they joined
him [Dennis] at a table with Jeff Carlson, Jay McCartt, and Kyle Mauro.

Dennis stated it was clear to him [Dennis] that Poston and Reeves were
excited about it being the end of the week and were wanting to have a good
time. Dennis stated that to his [Dennis’] recollection everyone at the table
respectively had four drinks before leaving.

Dennis stated, “in my opinion the two ladies from Landgraf's office were
drinking very quickly...the girls were finishing a round every 10-12 minutes.”

Dennis identified Lupita Gomez as the bartender. Dennis stated that he
[Dennis] had no relationship with Gomez outside of a bartender/customer
relationship.

Dennis stated his [Dennis’] last observation of Poston was at the Austin Club
when everyone departed around 8:30 PM. Dennis stated that there was
discussion of everyone going to Caroline Restaurant.

Dennis and Carlson went to Dennis’ vehicle to drop off a brief case then
walked to the restaurant. Dennis stated that they [Reeves, Carlson, and
Dennis] sat in the upstairs bar area and were surprisingly joined by Jarred
Shaffer. Dennis did not know who invited Shaffer but it was clear that
someone had.

Dennis stated that a few mere drinks were consumed at the restaurant and it
was apparent that Reeves and Shaffer were very comfortable with one
another. Dennis stated that he [Dennis] observed Shaffer "peck” Reeves on
the forehead and cheek. Dennis stated that this conduct would be consistent
with those who are in an intimate relationship with one another.

Dennis stated the night continued and once he [Dennis] observed Reeves
getting sleepy he [Dennis] thought it was a good point to end the night.
Dennis’ assumption was everyone was going to go home but also stated, ‘I
assumed given how physically comfortable they were with on another that
Jennifer and Jarred were probably going to be going home together...”

Dennis recalled everyone observed throughout the night to be intoxicated by
alcohol including himself [Dennis]. Dennis stated that he [Dennis]
remembered saying bye to someone after leaving the restaurant then being
on the curb and subsequently picked up by an Uber.

Dennis stated that prior to 4/1/21, he had observed intoxicated persons and
that no one at the table displayed behavior that would deviate from simply
being intoxicated.

SA Alonzo was provided a Polygraph Examination Report conducted by
Lafeyette instrument Company out of the initiative of Dennis’ legal
representation. SA Alonzo reviewed the report to note questioning was
specific to Reeves.

(See attachment S30.A1 - Richard Dennis
Polygraph 1)
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SA Alonzo was also provided a copy of Richard Dennis's Uber record
showing Dennis's Uber ride departing on 4/1/21 at 11:27 PM. (See
attachment S30.A2 - Richard Dennis Uber Ride)

SA Alonzo was provided with Richard Dennis’ tabs from the Austin Club and
Caroline Restaurant. (See attachment S30.A3 - Richard Dennis Caroline
Restaurant Tab)

SA Alonzo did not detect any deception when interviewing Dennis and
information provided by Dennis was consistent with information SA Alonzo
had obtained throughout the investigation.

End of Summary.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S30.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is on-going.

S 1. On April 28, 2021, at 3:36 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo had
a follow-up phone conversation with Lupita Gomez, bartender of The Austin
Club.

2. SA Alonzo audio recorded the interview. The recording will be documented as
Non-Drug Exhibit S31.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S31.P1 for verbatim
chronological statements.

3. SA Alonzo at the conclusion of the interview did not deem any information
provided by Gomez to be relevant to the initial allegation of assault.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S31.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to he compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is on-going.

S32 1. On April 28, 2021, at 4.26 PM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo
had a follow-up phone conversation with Benjamin Lancaster.

2. SA Alonzo audio recorded the conversation. The recording will be
documented as Non-Drug Exhibit 832.P1. Refer to Non-Drug Exhibit
532.P1 for verbatim chronological statements.

3. SA Alonzo at the conclusion of the interview did not deem any information
provided by Lancaster to be relevant to the initial allegation of assault.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S32.P1 onto a USB, DVD, CD,
or Extarnal Drive to be compiled with all media evidence from this
investigation.
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5. This investigation is on-going.

S33 1. On April 29, 2021, at 9:02 AM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (8A) Patrick Alonzo
consulted with DPS Emergency Medical Services Manager Jason Dush and
DPS Medical Director Doctor Jason Pickett regarding Mackenzie Poston's
symptoms.

2. Poston provided SA Alonzo with the following symptoms experienced the
morning of 4/2/21.

- Non-stop throwing up for 2 full days

- Severe stomach pain, to the point | had to yell to somewhat feel
ok.

- Severe dehydration
- No appetite for a few days
- Shaking/body chills
- Very weak/fatigued

3. Dr. Pickett told SA Alonzo that none of the Poston’s described symptoms are
consistent with an adulterant (date-rape drug).

4. Medical Services Manager Jason Dush told SA Alonzo that many of Poston’s
symptoms are consistent with those of the Moderna Covid Vaccine.

5. Dush manages the DPS Operational Medicine Unit (OMU) which has
administered hundreds of vaccinations to state employees.

6. This investigation is on-going.

S34 1. On April 29, 2021, at 10:05 AM, Texas Department of Public Safety (DPS)
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Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo
conducted a follow-up interview with Richard Dennis at the Minton Law Firm,
1100 Guadalupe Street, Austin, Texas 78701.

2. SA Alonzo video recorded the interview. The recording will be documented as
Non-Drug Exhibit S34.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S34.P1 for verbatim
chronological statements.

3. The following is a summary of the interview.

Dennis stated it could be possible that Jennifer Reeves walked with him
[Dennis] and Jeff Carlson to the Caroline Restaurant but he [Dennis] only
recalled Carlson. Dennis stated that everyone orders for themselves.

Dennis stated he [Dennis] didn't order any drinks for anyone other than
himself [Dennis].- Dennis recalled Mackenzie Poston and Reeves ordering
their own drinks throughout the night.

Dennis provided verbal consent for SA Alonzo to search his [Dennis’] phone.
SA Alonzo did not see the phone number of Dustin Wallace and Lupita
Gomez (Austin Club bartenders) saved onto Dennis’ phone.

Dennis stated he [Dennis] did not put anything nor saw anyone put anything
into Lancaster's, Reeves, or Poston’s drink.

SA Alonze was provided an additional Polygraph Examination Report
conducted by Lafayette Instrument Company out of the initiative of Dennis’
legal representation. The questions were specifically pertaining to Mackenzie
Poston. .

(See attachment S34.A1 - Richard Dennis
Polygraph 2)

End of Summary.

4. SA Alonzo was provided a document by Richard Dennis’s legal
representation. Refer to attachment S34.A1.

5. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit S34.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

6. This investigation is on-going.

S35 1. On April 29, 2021, at 11:07 AM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo
interviewed Joseph McCart at the Minton Law, 1100 Guadalupe Street,
Austin, Texas 78701.

2. SA Alonzo video recorded the interview. The recording will be documented as
Non-Drug Exhibit S835.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S35.P1 for verbatim
chronological statements.

3. SA Alonzo at the conciusion of the interview did not deem any information
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provided by McCart to be relevant to the initial allegation of assault.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $35.P1 onto a USB, BVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is on-going.

836 1. On April 29, 2021, at 11:22 AM, Texas Department of Public Safety (DPS)
Criminal Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo
interviewed Kyle Maurc at the Minton Law Firm, 1100 Guadalupe Street,
Austin, Texas 78701.

2. SA Alonzo video recorded the interview. The recording will be documented as
Non-Drug Exhibit $36.P1. Refer to Non-Drug Exhibit S36.P1 for verbatim
chronological statements.

3. SA Alonzo at the conclusion of the interview did not deem any information
provided by Mauro to be relevant to the initial allegation of assauilt.

4. SA Alonzo will download Non-Drug Exhibit $36.P1 onto a USB, DVD, CD, or
External Drive to be compiled with all media evidence from this investigation.

5. This investigation is on-going.

S37 1. On April 29, 2021, Texas Department of Public Safety (DPS) Criminal
Investigations Division (CID) Special Agent (SA) Patrick Alonzo, concluded
the assault investigation and reports the following based upon facts and
evidence gathered throughout the investigation.

2. SA Alonzo's investigation shows that during the morning hours of 4/1/2021,
Jennifer Reeves and Mackenzie Poston received the 18t dose of the Moderna
COVID-19 Vaccine. Later in the evening just before leaving from
Representative Landgraf's Office headed to The Austin Club, Reeves and
Poston consumed ane (1) IPA beer. At 6:20 PM, Reeves, Poston, and
Benjamin l.ancaster are seen leaving the Capitol.

3. The investigation shows that while at The Austin Club, both Reeves and
Poston respectively, consumed a minimum of two (2) Chilton drinks, which
would include three (3) vodka shots.

4. Evidence obtained indicates Poston left The Austin Club at 8:03 PM. Poston
is 5'0 tall and weighs 120 Ibs. The respective consumption of alcohol by
Reeves and Poston would have occurred within a three (3} hour window.

5. Evidence shows that after Poston departed The Austin Club, Reeves, Jeff

Carlson, and Richard Dennis walked west an oth Street and then north on
Congress Avenue to the Caroline Restaurant. Reeves, Carlson, and Dennis
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sat in the upstairs bar area of the restaurant and were later joined by Jarred

10.

11.

12,

13.

14.

15.

Shaffer, invited by Reeves.

Throughout the course of being at the Caroline Restaurant, Reeves
consumed more drinks and it was well apparent that Reeves and Shaffer
were not strangers. Reeves and Shaffer were seen showing a heightened
level of affection toward Reeves and Shaffer throughout the night.

Simultaneously, Reeves is actively sharing Reeves’ location with Reeves'
boyfriend, Mason Pigman. Pigman was repeatedly attempting to call Reeves
and at one point arrived outside of the Caroline Restaurant looking for
Reeves.

The investigation revealed that on or about this time, Shaffer drives Reeves
back to Shaffer's apartment where Shaffer and Reeves have consensual sex
and Reeves spends the night.

The investigation shows that Reeves woke up at Shaffer's apartment and did
not outcry or express any concern to Shaffer, the first person that would have
ohserved Reeves, about being drugged or sexually assaulted.

The investigation shows that during this time, Reeves and Shaffer had
accounted Reeves and Shaffer's symptoms to the combination of alcohol and
the COVID-19 vaccine.

During this same time Reeves sends a text message to Poston asking, “Do
you think drinking on the vaccine fucked us?” corroborating Reeves’ belief
that Reeves’ symptoms coulid be the combination of consuming alcohol and
getting the COVID-19 vaccine.

Simultaneously, in the morning hours of April 2, 2021, evidence shows
Reeves contacted Poston, stating that Mason Pigman, Reeves’ boyfriend,
would be contacting Poston and Reeves needed help with a cover story to
justify Reeves' whereabouts. The location that Pigman actively had for
Reeves was consistent with the location of Shaffer’'s apartment complex.

The investigation shows that in the morning hours of April 2, 2021, Poston
woke up with immediate and justifiable concern as to unique symptoms feft
from consuming alcoholic beverages the day prior with most if not all of this
recollection being available for reconstruction by others.

The investigation revealed that during this culmination of events which
include, Pigman attempting to locate Reeves [Pigman's girlfriend]; Reeves
attempting to have Poston create a cover story for Reeves spending the night
at Shaffer's house; Poston’s legitimate and justifiable concern for the unique
symptoms that Poston had never experienced before; and before Reeves’
return home to boyfriend Pigman, a concern for being drugged emerges
amongst Reeves and Poston. Admittedly by Poston, this concern was further
contaminated by the unsubstantiated reputation of Richard Dennis that both
Poston and Reeves believed fo be true, i.e. rumor.

The investigation revealed that Reeves arrived home where Pigman was
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awaiting. Reeves reports to Pigman that Reeves believed both Reeves and

16.

17.

18.

19.

20.

21.

22.

Poston had been drugged the night before. Pigman drives Reeves to
SignatureCare but Pigman was not allowed to enter with Reeves due to strict
COVID-19 protocols. During this time, evidence shows Reeves sends a text to
Pigman and ultimately Dickson [Poston’s mother] that Reeves tested positive
for the date rape drug GHB. Evidence obtained during the investigation shows
that the information reported to Dickson and Pigman was false as the clinic
does not offer the test on-site.

This continued deception by Reeves further convinced Poston, Poston’s
mother, and Pigman that the source of Reeves’ symptoms was the result of
being drugged, consequently making Poston believe the same. Based upon
Poston's unique symptoms and false information provided by Reeves, Poston
made a report to the DPS Criminal Investigations Division (CID) that Poston
believed that Poston had been drugged at The Austin Club when in fact all
accounts of what occurred on the night of 4/1/2021 was based upon what
others had told Poston.

At the commencement of the criminal investigation, initial reports were taken
to include Reeves' report. Reeves did state that Reeves did not want to make
a formal report but did state that Reeves wanted to help and corroborate
information Poston made to SA Alonzo. Reeves proceeded to meet with SA
Alonzo and provided a recorded video statement with most if not all of the
information being inconsistent and deceptive.

Reeves deceived Poston in making a report to law enforcement with
information Reeves knew was not factual. Further, Reeves was deceitful to
SA Alonzo in not providing this information for the criminal investigation.
Reeves continued to manipulate Poston during SA Alonzo's criminal
investigation making Poston feel that Poston should not have come forward
due to the accused being influential and very powerful; when in fact, and as
acknowledged by Poston, Reeves’ discontent with Poston was that Poston
coming forward would reveal Reeves' infidelity.

Evidence abtained showed that at no point, whether before or during the
criminal investigation, did the false information that led Poston to report to law
enforcement and false accusation take precedent over the discovery of
Reeves' infidelity.

No evidence or facts obtained during the investigation support the allegation
of assault.

All exhibits listed in the investigation were compiled and downloaded onto an
external drive. SA Alonzo checked the external drive to ensure ali files had
transferred properly.

SA Alonzo placed the external drive into a brown envelope. SA Alonzo
sealed, dated and initialed the envelope. SA Alonzo coordinated with
entrusted property custodian Lieutenant (Lt.) Daniel Martinez to assign the
external drive Property Tag # 7C-21-032. The external drive was transferred
into the custody of Lt. Martinez on 5/5/2021 at 1:00 PM.
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23. The investigation will be closed pending formal correspondence from the
Travis County District Attorney's Office.

VICTIMS
S1 Poston, Mackenzie Rhea -
Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN; SID: DL#: DL State:
Home: Cell: Work: Email:

S2 Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN: SID: DL#: DL State:
Home: Celi: Work: Email:
Reeves, Jennifer - White/Female

Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN: SID: DL#: DL State:
Home: Cell: Work: Email:

S3 Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN: SID: DL#: DL State:
Home: Cell: Work: Email:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eves: Weight: Height:
SSN: SID: DL#: DL State:
Home: Cell: Work: Email:
S4 Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN: SID; DL#: DL State:
Home: Cell; Work: Email:

S6 Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN: SID: DL#: DL State:
Home: Cell: Work: Email:
Reeves, Jennifer - White/Female -

Hair: Eyes: Weight: Height:
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§7

512

S§15

3516

$17

S18

S19

SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home; Cell: Work:

Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair; Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SIb: DL #:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Reeves, Jennifer - White/Female -

Hair: Eves: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Cell: Work:

Reeves, Jennifer - White/Female -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID; DL#:
Home: Cell: Work:

Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
DPS SENSITIVE

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:
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Hair: Eyes: Weight: Height:
SSN: SID: DL#: DL State:
Home: Cell: Work: Email:

$20 Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair: Eyes: Weight: Height:

SSN: SiD: DL#: DL State:

Home: Cell: Work: Email:

Reeves, Jennifer - White/Female -

Hair: Eyes: Weight: Height:

SSN: SID: DL#: DL State:

Home: Cell: Work: Email:
WITNESSES

S2 Mauro, KYLE - White/Male -

Home: Cell: Work: Email:

McCartt, JOSEPH -~ White/Male

Home: Cell: Work: Email:

Shaffer , Jarred - White/Male -

Home: Cell: Work: Email:

Dennis, RICHARD -

Home: Cell: Work: Email:

Lancaster, Benjamin -

Home: Cell: Work: Email:

Larson, Joshua

Home: Cell: Work: Email:

S4 Dennis, RICHARD -

Home: Cell: Work: Email:
McCartt, Joseph - White/Male -

Home: Cell: Work: Email:
Mauro, Kyle - White/Male -

Home: Cell; Work: Email:
Larson, Joshua -

Home: Cell: Work: Email:

S5 Calderon, Debbie Calderon -

Home: Cell: Work: Email:
Gomez, Lupita Isabell - Hispanic/Female -

Home: Cell: Work: Email:
Jafarian, Joseph -

Home: Cell: Work: Email:

86 Larson, Joshua -
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S7

S8

S10

S11

S12

Home: Cell: Work:
Martinez Albolay, Luis Alberto -
Home: Cell: Work:
L.ancaster, Benjamin -

Home: Cell: Work:

Martinez Albolay, Luis Alberto -
Home: Cell: Work:

Larson, Joshua

Home: Cell: Work:
Lancaster, Benjamin -

Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female ~

Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Home: Cell: Work:
Dennis, Richard -

Home: Cell: Work:
Gomez, Lupita Isabell - Hispanic/Female -
Home: Cell: Work:
McCartt, Joseph - White/Male -

Home: Cell: Work:
Dennis , Richard -

Home: Cell: Work:
Mauro, Kyle - White/Male -

Home: Cell: Work:
Wallace , Dustin -

Home: Cell: Work:
Dickson, Crystal -

Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -

Home: Cell: Work:
Shaffer , Jarred - White/Male -

Home: Cell: Work:
Larson, Joshua -

Home: Cell: Work:

Shaffer , Jarred - White/Male -
Home: Cell: Work:

DPS SENSITIVE

Email:
Email:

Email:

Email:

Email:
Email:
Email:
Email:

Email:

Email:
Email:
Email:
Email:

Email:

Emait:
Email:
Email:
Email:

Email:

Email:
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§19 Lancaster, Benjamin

Home: Cell: Work:
S§20 Shaffer , Jarred - White/Male -
Home: Cell: Work:
Dennis , Richard
Home: Cell: Work:
Carlson, Jeffery -
Home: Cell: Work:
S$21 Dennis , Richard
Home: Cell: Work:
Pigman, Mason - White/Male -
Home: Cell: Work:
Shaffer , Jarred - White/Male -
Home: Cell: Work:
Lancaster, Benjamin
Home: Cell: Work:
INVOLVED
85 Richardson, Kenneth
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Cell: Work:
S9 Marshall, Mindi
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Cell: Work:
S$12 Pigman, Mason - White/Male -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
S$13 Martinez Albolay, Luis Alberto -
Hair: Eves: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Celk: Work:
S14 Calderon, Debbie
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:

DPS SENSITIVE

Email:

Email:
Email:

Email;

Email:
Email:
Email:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Emait:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Page 45 of 62

05/25/2021 14.20




REPORT OF INVESTIGATION

S18

$19

S21

S22

5§23

S24

Home: Cell: Work:
Wyancey, Lindsey

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Dickson, Crystal ~

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#
Home: Cell: Work:

Shaffer , Jarred - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID; DL#:
Home: Cell: Work:

Jafarian, Joseph -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Celi: Work:

Wallace , Dustin -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Celt: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Celk Work:
Dennis , Richard -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
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Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email;

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:
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S25

S26

827

S$28

S30

Home: Cell: Work:
Mauro, Kyle - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
McCartt, Joseph - White/Male -

Hair; Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Dickson, Crystal -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Lancaster, Benjamin - *

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DlL#:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Carlson, Jeff -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Reeves, Jennifer - White/Female -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Cell: Work:
Pigman, Mason Eric - White/Male -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:

" Home: Cell: Work:
Dennis , Richard
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
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Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Emait:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:
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S31

§32

S33

S34

Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Celk: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Lancaster, Benjamin -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
McCartt, Joseph - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Mauro, Kyle - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Gomez, Lupita Isabell - Hispanic/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Shaffer , Jarred - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Gomez, Lupita Isabell - Hispanic/Female -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Lancaster, Benjamin -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female ~
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:

Dennis , Richard -

DPS SENSITIVE

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State;

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email;

Height:

DL State:

Email:
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S35

536

837

Hair: Eves: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -

Hair: Eves: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Carlson, Jeff -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work;
Gomez, Lupita Isabell - Hispanic/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Wark:

McCartt, Joseph - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Mauro, Kyle - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Cell: Work:
Poston, Mackenzie Rhea - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SS8N: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Reeves, Jennifer - White/Female -
Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
lLancaster, Benjamin -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
McCartt, Joseph - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:

DPS SENSITIVE

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Emait:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email;

Height:

DL State:
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Home: Cell: Work:
Mauro, Kyle - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Shaffer , Jarred - White/Male -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Pigman, Mason Eric -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Dickson, Crystal

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Larson, Joshua -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Gomez, Lupita Isabell - Hispanic/Female -
Hair; Evyes: Weight:
SSN: SiD: DL#:
Home: Celk: Work:
Wallace , Dustin -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell Work:
Jafarian, Joseph -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Carlson, Jeff -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
Calderon, Debbie -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell; Work:
Dennis , Richard -

Hair: Eyes: Weight:
SSN: SID: DL#:
Home: Cell: Work:
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Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL. State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Emai:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:

Height:

DL State:

Email:
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INVOLVED LOCATIONS

52

S4

S5

S6

57

Capitol District Office

1500 N CONGRESS AVE

Austin, TX 78701

TEXAS DEPARTMENT OF PUBLIC SAFETY REGION VI

The Austin Club

110 E 9th Street

Austin, TX 78701

Private club

Incident Location : Poston, Mackenzie Rhea; Reeves, Jennifer; Mauro,
Kyle; McCart, Joseph McCart; Shaffer, Jarred; Dennis , Richard

Caroline Restaurant

621 Congress Ave Suite 101
Austin, TX 78701

Restaurant

1201 W 38th St / Seton Medical Hospital / Austin, TX (Business)
1201 W 38TH ST

Austin, TX

SETON MEDICAL HOSPITAL

Seen At : Poston, Mackenzie Rhea

The Austin Club

110 E 9th Street

Austin, TX 78701

Private Membership Club

Work Address : Richardson, Kenneth; Calderon, Debbie Calderon;
Gomez, L.upita Isabell; Jafarian, Joseph

The Austin Club
110 E 9th Street
Austin, TX 78701
Activity Location

1201 W 38th St/ Seton Medical Hospital / Austin, TX (Business)
1201 W 38TH ST

Austin, TX

Doctor's Office / Clinic / Hospital

Capitol District Office (CDO)
1500 N CONGRESS AVE
Austin, TX 78701

Activity Location

DPS SENSITIVE 05/25/2021 14:20
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S8

59

510

512

514

515

518

519

S20

Hays County Precinct 2

5458 FM 2770

Kyle, TX 78640

Work Address : Larson, Joshura

516 E Slaughter Lane #201
Austin, TX 78744
Apartment Complex

Home Address . Larson, Joshua, Reeves, Jennifer; Poston, Mackenzie

Rhea

Caroline Restaurant

621 Congress Avenue Suite 101
Austin, TX 78701

Work Address : Marshall, Mindi

Capitol District Office
1500 N CONGRESS AVE
Austin, TX 78701

Activity Location

Caroline Restaurant

621 Congress Ave Suite 101
Austin, TX 78701

Restaurant

DPS Capitol District Office (CDO)
1500 N Congress Avenue
Austin, TX 78701

1201 W 38th St/ Seton Medical Hospital / Austin, TX (Business)
1201 W 38TH ST

Austin, TX

Doctor's Office / Clinic / Hospital

SignatureCare Emergency Center

5701 Slaughter Lane G101

Austin, TX 78749

Incident Location : Reeves, Jenhifer; Wyancey, Lindsey

Texas State Capitol
1100 Congress Avenue
Austin, TX 78701

Texas State Capitoi E2.108
1100 Congress Avenue
DPS SENSITIVE
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Austin, TX 78701
Work Address : Shaffer, Jarred

Mosaic Apartments

4600 Mueller Boulevard
Austin, TX 78723

Home Address : Shaffer, Jarred
Seen Af ; Reeves, Jennifer

$21 DPS Capitol District Office (CDO)
1500 N Congress Avenue
Austin, TX 78701

S22 DPS Capitol District Office {CDO)
1500 N Congress Avenue
Austin, TX 78701

S24 DPS Capitol District Office (CDO)
1500 N Congress Ave
Austin, TX 78701

825 Texas State Capitol
1100 S Congress Avenue
, TX

S27 Texas State Capitol
1100 S. Congress Avenue
Austin, TX 78701

S30 Minton Law Firm
1100 Guadalupe Street
Austin, TX 78701

INVOLVED VEHICLES

S7 Blue, Light 2019 Toyota Corolla
Status: Non- VIN: State: Plate:
Suspect
Driver : Martinez Albolay, Luis Alberto
Registered Owner : Martinez Albolay, Luis Alberto

INVOLVED BUSINESSES

85 The Austin Club
The Austin Club
110 E 9th Street

DPS SENSITIVE 051252021 14:20
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S6

$10

514

S24

526

Austin, TX
Works For : Richardson, Kenneth; Calderon, Debbie Calderon, Gomez,
Lupita Isabell; Jafarian, Joseph

The Austin Club
110 E 9th Street
Austin, TX

The Austin Club

110 E 9th Street

Austin, TX

Works For : Gomez, Lupita [sabell; Wallace , Dustin

The Austin Club
110 E 9th Street
Austin, TX

HillCo Partners

HillCo Partners

823 Congress Ave #900

Austin, TX

Works For : Dennis , Richard; Mauro, Kyle; McCartt, Joseph

The Austin Club
110 E &th Street
Austin, TX

OFFENSES

31

ASSAULT CAUSES BODILY INJ 22.01 (a)(1) 22.01a1 MA
Travis County, TX, US

04/01/2021 ( Thursday )

Victim: Poston, Mackenzie

CHARGES

PERSONNEL

S1

52

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(5612) 713-8841

DPS SENSITIVE
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S3

Daniel Martinez, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety

Gabriel Ortiz, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

S84 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"

S5

S6

57

58

59

510

Texas Dept of Public Safety
(612) 713-8841

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

Patrick Alonzo, Criminal Iinvestigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

Daniel Martinez, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

Brant Johnston, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 424-0256

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

Brant Johnston, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(b12) 424-0256

Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety

DPS SENSITIVE
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(512) 713-8841

S$11 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
{512) 713-8841

812 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division *7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

$13 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

Daniel Martinez, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety

S14 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

S§15 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

$16 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

S§17 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(5612) 930-3115

818 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

$19 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division “7"
Texas Dept of Public Safety
(512} 930-3115

820 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

S$21 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
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Texas Depf of Public Safety
(512) 713-8841

S22 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

S$23 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
{612) 930-3115

S24 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

$25 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

$26 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

S§27 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

S$28 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

$29 Patrick Alonzo, Criminal investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
{5612) 930-3115

David Austin,
Travis County District Attorney's Office

$30 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 830-3115

831 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(5612) 930-3115
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S32 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(612) 930-3115

833 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

Dr. Jason Pickett,
Texas Dept of Public Safety

Medical Services Manager Jason Dush,
Texas Dept of Public Safety

S$34 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 930-3115

835 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division "7"
Texas Dept of Public Safety
{512) 930-3115

836 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division 7"
Texas Dept of Public Safety
{(5612) 930-3115

837 Patrick Alonzo, Criminal Investigations Division 7"
Texas Dept of Public Safety
(512) 713-8841

EVIDENCE

S$2.P1 Evidence: Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)
Seizure Date: 04/23/2021
Description: Video recording of Poston Interview
Address: , TX
By: Patrick Alonzo

S4.P1 Evidence: Photograph
Seizure Date: 04/23/2021
Description: Photograph taken Poston on the night of the alleged

assault
Address: L TR
By: Patrick Alonzo
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S5.P1

S5.P2

$6.P1

S§7.P1

S8.P1

S8.P2

S$10.P1

Evidence:
Seizure Date;
Description:
Address;

By:

Evidence:
Seizure Date:
Description:
Address:

By:

Evidence:

Sejzure Date:
Description:

Address:
By:

Evidence:

Seizure Date:
Description:
Address:

By:

Evidence:

Seizure Date:
Description:
Address:

By:

Evidence:
Seizure Date:
Description:
Address:

By.

Evidence:

Seizure Date:
Description:
Address;

By:

Photograph

04/24/2021

Six (8) photos of The Austin Club bar area
, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)
04/24/2021

Video of The Austin Club Bar Area

, TX

Patrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)

0472412021

Phone audio recording of SA Alonzo and Poston on
4124121

. TX

Patrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)

04/24/2021

Video recording of Albolay interview

, TX

Patrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)

04/25/2021

Video recording of Larson interview.

,TX

Patrick Alonzo

Photograph

04/25/2021

Photo of text between Larson and Poston
. TX

Paftrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)

04/25/2021

Interview of Gomez

L TX

Patrick Alonzo

DPS SENSITIVE 05/2512021 14:20
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511.P1 Evidence:

Seizure Date:
Description:
Address:

By:

S11.P2 Evidence:
Seizure Date;
Description:

Address:
By:

512.P1 Evidence;
Seizure Date:
Description:
Address:
By:

S17.P1 Evidence;
Seizure Date:
Description:
Address:

By:

519.P1 Evidence:
Seizure Date:
Description:
Address:
By:

$520.P1 Evidence;

Seizure Date:
Description:
Address:

By:

521.P1 Evidence:
Seizure Date:
Description:

Address:
By:

S522.P1 Evidence:

Withess Statement Audio and/or Video recording
(statement)

04/25/2021

Interview of Crystal Dickson

, TX

Patrick Alonzo

Photograph

04/25/2021

10 screenshots of text SA Alonzo obtained from Crystal
Dickson

, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)

04/25/2021

Recording of SA Alonzo's conversation with Poston
, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)

04/25/2021

SA Alonzo recorded phone with Jennifer Reeves
, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)
04/26/2021

Capitol Monitor Room Surveillance Video
. TX

Patrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)

04/26/2021

SA Alonzo interview with Jarred Shaffer

, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)

04/26/2021

SA Alonzo video recording of interview with Jennifer
Reeves

, TX

Patrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
DPS SENSITIVE 05/25/2021 14:20
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S$23.P1

S524.P1

525.P1

527.P1

528.P1

S$30.P1

S31.P1

Seizure Date:
Description:

Address:
By:

Evidence:

Seizure Date;
Description:
Address:

By:

Evidence:
Seizure Date:
Description:
Address:

By:

Evidence:
Seizure Date:
Description:

Address:
By:

Evidence:
Seizure Date:
Description:
Address:

By:

Evidence:
Seizure Date:
Description:
Address:

By:

Evidence:

Seizure Date:

Description:
Address:
By:

Evidence:
Seizure Date:
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(statement)

04/26/2021

SA Alonzo video recording of interview with Joseph
Jafarian

, TX

Patrick Alonzo

Witness Statement Audio and/or Video recording
(statement)

04/26/2021

SA Alonzo phone interview of Dustin Wallace
,IX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)
04/26/2021

SA Alonzo interview with Mackenzie Poston
, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)

04/27/2021

SA Alonzo video recording of interview with Benjamin
Lancaster

, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)
04/28/2021

SA Alonzo interview with Jeff Carlson
, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)
04/28/2021

SA Alonzo phone interview with Mason Pigman
, TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)

0412872021

SA Alanzo interview of Richard Dennis on 4/28/21
L TX

Patrick Alonzo

Audio and/or Video recording (other)
04/28/2021
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Description; SA Alonzo follow-up phone interview with Lupita Gomez
Address: , TX
By: Patrick Alonzo

S$32.P1 Evidence:  Audio and/or Video recording (other)
Seizure Date: 04/28/2021
Description: SA Alonzo follow-up phone conversation with Benjamin

Lancaster
Address: , TX
By: Patrick Alonzo

834.P1 Evidence:  Audio and/or Video recording (other)
Seizure Date: 04/29/2021
Description: SA Alonzo follow-up interview with Richard Dennis
Address: , TX
By: Patrick Alonzo

§35.P1 Evidence: Audio and/or Video recording (other)
Seizure Date: 04/29/2021
Description: SA Alonzo interview with Joseph McCartt
Address: , TX
By: Patrick Alonzo

S514.P1 Evidence:  Audio and/or Video recording (other}
Seizure Date: 04/25/2021
Description: SA Alonzo video recording of Debbie Calderon interview
Address: ,TX
By: Patrick Alonzo

S$36.P1 Evidence: Audio and/or Video recording (other)
Seizure Date: 04/29/2021
Description: SA Alonzo video recording of Kyle Mauro interview.
Address: L TX
By: Patrick Alonzo

ATTACHMENT NAME(S)

S4.A1 - Poston Uber Ride.pdf
S8.A1 - Poston Discharge Paperwork.pdf
S9.A1 - Caroline Restaurant Timesheet.pdf
S19.A1 - Shaffer Capitol Key Card Log.pdf
S$26.A1 - Hilico Tab 4-21-21 (1).pdf, 826.A2 - Austin Club Timesheet.pdf
S$28.A1 - Reeves Location 4-2-21.jpeg,S28.A1 - Reeves text to Mason.jpeg
S30.A1 - Richard Dennis Polygraph 1.pdf,S30.A2 - Richard Dennis Uber
Ride.pdf,530.A3 - Richard Dennis Caroline Restaurant Tab.pdf
S34.A1 - Richard Dennis Polygraph 2.pdf

END OF REPORT
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